
Technische vragen D66 inzake n.a.v. oordeelsvorming sociaal domein 

Een van de bevindingen uit de rapportage van de visitatiecommissie is dat West 

Betuwe per inwoner 42 euro minder per inwoner aan zorg spendeert dan waar 

we van het Rijk een vergoeding voor krijgen. Dan gaat het om een jaarlijks 

bedrag van circa 2,1 miljoen euro.  (€ 605,- uitgeeft terwijl het aandeel in de algemene uitkering € 

678,-bedraagt. We geven dus 73 euro minder uit per inwoner dan dat we van het Rijk krijgen. Ook als rekening 

gehouden wordt met de inzet van reserves en de toevoeging van € 1.533.000,- aan de begroting sociaal domein 

bij de eerste bestuursrapportage 2019 betekent dat nog steeds dat we in West Betuwe) Als fractie trekken 

wij, net als trouwens de adviesraad sociaal domein, de conclusie dat West 

Betuwe een te klein deel van de algemene uitkering inzet voor het sociaal 

domein. Dat blijkt ook uit benchmarken. We begroten kennelijk al jaren 

consequent te weinig. Er is dus geen tekort op het sociaal domein, geld bedoeld 

voor het sociaal domein wordt al jaren aan andere zaken uitgegeven.    

Vraag 1: Kan de wethouder aangegeven waarom voor dit te lage begroten 

gekozen is? Gebeurde dit ook al in de voormalige GNL Gemeenten? 

Er wordt in dezelfde rapportage ook aangegeven dat er in het nieuwe 

herverdelingsmodel van het gemeentefonds de overhead wmo/jeugd wordt 

meegenomen bij het cluster bestuur en ondersteuning. Vanuit dat onderdeel 

moet er dus extra geld naar de overhead voor het sociaal domein gaan.  

Vraag 2: Wat valt er precies onder die overhead? En wordt hier in de 

gemeentebegroting van 2021 al rekening mee gehouden? 

Vraag 3: Graag hebben wij meer inzicht in de huidige wachtlijsten en 

wachttijden voor jeugd GGZ zorg  

Met vriendelijke groet 

Rita Boer Rookhuiszen 
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